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Op 28 oktober 2021 heeft een groep bewoners van het Ganzehof te Midwoud een brief gezonden aan 
de politieke partijen in Medemblik. Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen. Wij 
merken daarbij op, dat de bewoners terecht stellen, dat openbare instellingen volgens de geldende 
APV gesloten moeten zijn tussen 00:00 uur en 06:00 uur behoudens vergunning van de 
burgemeester.

1. Is het juist, dat op grond van het beleid iedere horecaondernemer een vergunning krijgt 
om geopend te zijn tot 02:00 uur en in de nacht van vrijdag op zaterdag en de nacht 
van zaterdag op zondag tot 04:00 uur?

antwoord Nee. De sluitingstijden zijn vastgelegd in de ‘Beleidsregel sluitingstijden horeca 
Medemblik 2014’. Hierin is onderscheid gemaakt tussen de verschillende categorieën 
horecabedrijven met daaraan gekoppeld de sluitingstijden die na ontheffing verlening 
gelden.
Let wel het gaat hier niet om een vergunning maar om een ontheffing die 
persoonsgebonden is. De horecaondernemer dient deze zelf aan te vragen. Dat wil 
zeggen dat als een horecabedrijf wordt overgenomen, de nieuwe ondernemer opnieuw 
een ontheffing dient aan te vragen.  
Een aanvraag wordt getoetst aan het bestaande beleid, als ondernemer daaraan voldoet 
wordt ontheffing verleend.  

2. Bent u van oordeel, dat het beleid van de burgemeester ter zake van het verstrekken 
van de hierboven bedoelde vergunningen transparant moet zijn voor de bewoners van 
Medemblik? Zo ja, bent u dan van oordeel, dat dit beleid thans transparant is?

antwoord Ja.
Het beleid is transparant en kunt u terugvinden op overheid.nl onder ‘Beleidsregel 
sluitingstijden horeca Medemblik 2014’.



3. Bent u van oordeel, dat het voor omwonenden transparant moet zijn, welke 
openingstijden een horecafaciliteit krachtens de verstrekte vergunning moet hanteren? 
Zo ja, is dit dan thans transparant en waar kunnen omwonden die informatie dan 
vinden?

antwoord Ja. 
Als omwonenden informatie willen hebben over de ontheffing sluitingstijd die aan een 
bepaald horecabedrijf is verleend kunnen zij die opvragen bij de gemeente. 

4. De bewoners stellen, dat de vergunning voor onbepaalde tijd is verleend en dat 
bewoners daardoor onvoldoende de gelegenheid krijgen bezwaar en beroep aan te 
tekenen tegen de verlening van een vergunning. Bent u van oordeel, dat omwonenden 
van horecafaciliteiten voldoende gelegenheid krijgen de verlening van een vergunning 
aan de bestuursrechter voor te leggen?

antwoord Ja. In het kader van rechtszekerheid is er een mogelijkheid tot het maken van bezwaar 
gedurende 6 weken na bekendmaking van een besluit. In aanvulling op een 
bezwaarschrift is er de mogelijkheid om bij de voorzieningenrechter een voorlopige 
voorziening aan te vragen. 
Indien omwonenden van mening zijn dat regels worden overtreden, kunnen zij bij ons 
een officieel verzoek om handhaving indienen. Op dit verzoek volgt ook een besluit 
waar u tegen in bezwaar kan gaan. 

5. De bewoners stellen, dat het gevoerde vergunningenbeleid in strijd is met de strekking 
van de APV. Wat is uw oordeel ten aanzien van deze stelling van de bewoners? Kunt u 
dit toelichten ?

antwoord Het gevoerde ontheffingen beleid is niet in strijd met de Apv. In de Apv staat immers 
dat de burgemeester een ontheffing kan verlenen. De ‘Beleidsregel sluitingstijden 
horeca Medemblik 2014’ vormt hiervoor de rechtmatige grondslag.

6. Op veel plaatsen buiten de gemeente Medemblik zijn de openingstijden voor horeca 
ruimer in een uitgaansgebied, dan in woonwijken en andere gebieden. Maakt de 
gemeente Medemblik in het beleid enig onderscheid tussen uitgaansgebieden en delen 
van de gemeente, die niet als uitgaansgebied gelden? Zo ja, wat is dit onderscheid? Zo 
nee, waarom wordt dit onderscheid niet gemaakt.

antwoord Nee. Er wordt alleen onderscheid gemaakt in sluitingstijden voor de verschillende 
categorieën horecabedrijven. Deze kunt u terugvinden in de beleidsregel.

7. De bewoners stellen, dat het terras om 00:00 uur moet zijn gesloten. Maar in de horeca 
mag niet worden gerookt, zodat rokers naar buiten gaan om te roken en zij nemen vaak 
anderen mee.
Is het juist, dat de sluiting van het terras bedoeld is om de overlast voor omwonenden 
enigszins te beperken? Zo ja, hoe verhoudt zich dan het feit dat rokers (met anderen) 
naar buiten gaan om te roken hiermee?

antwoord Ja.
Dat is helaas een landelijk probleem en erkennen wij. Dit is mede ontstaan door de 
wetswijziging waarbij de rookruimtes in horecabedrijven niet meer zijn toegestaan.



We gaan met de horeca in gesprek om hiervoor een werkbare oplossing te vinden. 

8. Zijn er andere maatregelen - zoals geluidswerende maatregelen - die de gemeente 
krachtens het onderhavige vergunningenbeleid van de horeca verlangt, teneinde de 
overlast voor omwonenden te beperken? Zo ja, welke ?

antwoord Nee. Wet- en Regelgeving bieden hiervoor geen handvatten.

9. Op welke wijze worden de toegestane openingstijden en de sluiting van het terras na 
00:00 uur gehandhaafd?

antwoord De BOA’s controleren tijdens hun diensten of de horecaondernemingen en de daarbij 
behorende terrassen op tijd gesloten zijn. Hierbij volgen wij onze handhavingsstrategie 
van aanspreken – waarschuwen – handhaven.  


